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PROTOKÓŁ Nr XXV/08 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 25.06.2008r. 

w godz. 15 15 – 2000 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2 do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych oraz przybyłych 
zaproszonych gości stwierdzając, Ŝe na ustawowy stan 15 radnych obecnych jest 14, 
1 nieobecny usprawiedliwiony, co stanowi sesję prawomocną do podejmowania 
uchwał.  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Podsumowanie działalno ści Rady Gminy za 6 miesi ęcy 2008r. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian budŜetu gminy na rok 2008,  
b) udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu Mikołowskiego, 
c) przyjęcia do wykonania zadań naleŜących do Powiatu Mikołowskiego, 
d) wieloletniego planu programów zdrowotnych dla mieszkańców Gminy 

Ornontowice na lata 2008-2012, 
e) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ornontowice 2008-2014, 
f) przystąpienia do realizacji projektu „Sieć tras rowerowych na terenie Powiatu 

Mikołowskiego – infrastruktura aktywnych form turystyki”, 
g) zbycia w drodze przetargu działki połoŜonej w Ornontowicach przy ulicy 

Grabowej, 
h) nabycia na rzecz Gminy Ornontowice działki numer 2772/71 połoŜonej  

w Ornontowicach przy ulicy Orzeskiej, 
i) zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy i Komisji Stałych na II półrocze 

2008r. 
j) wyraŜenia zgody na uŜycie herbu i flagi Gminy Ornontowice. 
10. Sprawy bieŜące.  
11. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady oznajmił, Ŝe w punkcie 10 przedstawione zostaną kolejne  
2 projekty uchwał, tj.: 

a) w sprawie: wynagrodzenia dla Wójta Gminy, 
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b) w sprawie: zmiany uchwały Rady Gminy Ornontowice dotyczącej zasad, 
trybu przyznawania oraz wysokości nagród za osiągnięcia wysokich 
wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym. 

 
Zmiany do porządku zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Porządek po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco::  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Podsumowanie działalno ści Rady Gminy za 6 miesi ęcy 2008r. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budŜetu gminy na rok 2008,  
b) udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu 
Mikołowskiego, 
c) przyjęcia do wykonania zadań naleŜących do Powiatu Mikołowskiego, 
d) wieloletniego planu programów zdrowotnych dla mieszkańców Gminy 
Ornontowice na lata 2008-2012, 
e) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ornontowice 2008-
2014, 
f) przystąpienia do realizacji projektu „Sieć tras rowerowych na terenie 
Powiatu Mikołowskiego – infrastruktura aktywnych form turystyki”, 
g) zbycia w drodze przetargu działki połoŜonej w Ornontowicach przy ulicy 
Grabowej, 
h) nabycia na rzecz Gminy Ornontowice działki numer 2772/71 połoŜonej  
w Ornontowicach przy ulicy Orzeskiej, 
i) zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy i Komisji Stałych na II półrocze 
2008r. 
j) wyraŜenia zgody na uŜycie herbu i flagi Gminy Ornontowice. 

10. Sprawy bieŜące.  
- Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wynagrodzenia dla Wójta Gminy, 
b) zmiany uchwały Rady Gminy Ornontowice dotyczącej zasad, trybu 
przyznawania oraz wysokości nagród za osiągnięcia wysokich wyników 
sportowych we współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym. 

11. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 
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Ad. 3 
Protokół z ostatniej sesji zostały przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
Ad. 4 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych, stąd punkt został 
wyczerpany. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych 
posiedzeń Komisji, które miały miejsce od ubiegłej sesji Rady Gminy. 
 
Następnie głos zabrał Wójt zwracając uwagę na fakt, Ŝe Komisja Rolnictwa wpisała w 
swoim planie pracy przygotowanie propozycji do budŜetu na rok 2009 dopiero na 
miesiąc listopad, co jest zbyt późnym terminem, natomiast Komisja Rewizyjna 
zaplanowała kontrolę Gminnego Domku Kultury i Biblioteki na m-c październik,  
a najprawdopodobniej nastąpi tam zmiana na stanowisku kierowniczym, co równieŜ 
dobrze byłoby uwzględnić i kontrolę przeprowadzić wcześniej. 
 
Radny Kaczor zapewnił, Ŝe dokonane zostaną niezbędne korekty w planach pracy. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący odczytał sprawozdanie z działalności Rady Gminy – załącznik nr 3  
do protokołu . 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję co do działalności Rady z zapytaniem czy radni 
mają jakieś propozycje, udogodnienia, sugestie w tym zakresie. W ramach luźnej 
propozycji radny Nowak zaproponował aby przerwę w obradach robić o godz. 17.30. 
 
Ad. 7 
W tym punkcie Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy  
i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi 
załącznik nr 4  do protokołu . 
 
Ad. 8 
Będąc przy temacie dotyczącym sytuacji finansowej gminy, Wójt Gminy oddał głos 
Pani Skarbnik, która przedstawiła zestawienie dochodów na dzień 24.06.2008, 
którego treść stanowi załącznik nr 5  do protokołu . 
 
Ad. 9 
W tym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
 
a) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2008r. 
 
Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Pani Skarbnik. 
 
Dyskusję radnych wywołała kwota 180 tys. zł z przeznaczeniem na przebudowę  
i zmianę sposobu uŜytkowania części pomieszczeń gospodarczych Zespołu Szkolno 
– Przedszkolnego z zapleczem.  
 
Radny Kaczor spytał o zakres robót, podkreślając, Ŝe kwota jest bardzo wysoka. 
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Zastępca Wójta wyjaśnił szczegółowo temat opisując radnym aktualny stan 
pomieszczeń w Przedszkolu oraz planowane zmiany. Przedstawił projekt 
przebudowy wspomnianych pomieszczeń, szczegółowo objaśniając zakres 
planowanych robót, zmierzających do utworzenia nowej Sali z zapleczem. 
 
W odpowiedzi radny Jaskółka zauwaŜył, Ŝe kwota, zgodnie z kosztorysem 
inwestorskim, jest wygórowana.  
 
Zastępca odpowiedział, Ŝe kwota ta moŜe ulec weryfikacji po przeprowadzeniu 
przetargu. 
 
Na pytanie Przewodniczącego Rady o ewentualny przybliŜony termin wykonania 
inwestycji, Z-ca odparł, Ŝe gdyby procedury zostały natychmiast uruchomione 
przewidywane zakończenie inwestycji kształtowałby się na koniec września, 
października. 
 
Radny Jaskółka dodał, Ŝe rozumie, iŜ kwota 180 tys. jest zabezpieczeniem środków 
na inwestycję, która jest potrzebna, jednakŜe w dalszym ciągu uwaŜa, iŜ jest ona 
bardzo wysoka. 
 
Radny Spyra dodał, Ŝe Komisja OKiS wnioskowała o wykonanie tego zadania, 
natomiast jest równieŜ zaskoczony wysokością środków na realizację zadania. 
 
Wójt poprosił radnych o nie podejmowanie pochopnych decyzji. Podkreślił, Ŝe kwota 
określona w kosztorysie inwestorskim wynika z tego, Ŝe inwestycja nie jest 
wykonywana systemem gospodarczym. 
 
Radni nie wnieśli dalszych pytań. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXV/175/08 w sprawie: zmian budŜetu gminy na rok 2008, na 
stan 14-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6   
do protokołu . 

 
b) w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc f inansow ą dla Powiatu 
Mikołowskiego. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 
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Uchwała Nr XXV/176/08 w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc 
finansową dla Powiatu Mikołowskiego, na stan 14-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 
c) w sprawie: przyj ęcia do wykonania zada ń naleŜących do Powiatu 
Mikołowskiego. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXV/177/08 w sprawie: przyjęcia do wykonania zadań naleŜących do 
Powiatu Mikołowskiego, na stan 14-tu radnych została przyjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 8  do protokołu . 

 
d) w sprawie: wieloletniego planu programów zdrowot nych dla mieszka ńców 
Gminy Ornontowice na lata 2008-2012. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Przewodniczący wspomniał, Ŝe w protokołach komisji były uwagi co do zwiększenia 
liczby dzieci podlegających szczepieniu. 
 
Radna Kozioł wspomniała, Ŝe Komisja Rolnictwa proponuje, aby w ramach 
moŜliwości finansowych objąć szczepieniem przeciw pneumokokom równieŜ dzieci  
w wieku 4 i 5 lat. 
 
Wójt zauwaŜył, Ŝe zdaniem lekarzy 3 - latek jest najbardziej podatny na choroby. 
Oznajmił, Ŝe trudno jest aktualnie wyrokować, czy dobrym posunięciem będzie 
dołoŜenie środków do tego zadania, aby zaszczepiono większą ilość dzieci. 
Podkreślił, Ŝe będzie więcej wiadomo na ten temat przy fazie projektowania zadań do 
przyszłorocznego budŜetu i wtedy moŜna podjąć decyzję czy ta profilaktyka jest 
trafna. Jednak Wójt pozostawił temat do dyskusji radnym. 
 
Przewodniczący wspomniał, iŜ moŜna dodać zapis w programie, Ŝe w tym roku 
zaszczepione zostałyby 3, 4, i 5-latki, a w roku przyszłym juŜ tylko 3-latki.  
 
Radny Milanowski, wyraŜając swoją opinię, podkreślił, Ŝe aktualnie naleŜałoby 
wystartować z programem, zagospodarować te środki, które zostały przeznaczone. 
Opowiedział się przeciwko kolejnym zmianom w przygotowanym programie, dodając, 
Ŝe wszystkich dzieci nie wyleczymy. Podkreślił, Ŝe zdaniem lekarzy wiek 3 lat jest 
optymalny, 4-5- latki są juŜ uodpornione. 
 
Radna Kozioł nadmieniła, Ŝe grupa 4-5 - latków nie byłaby zaszczepiona w ogóle. 
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Radny Nowak oznajmił, Ŝe jeŜeli ten program był tworzony w uzgodnieniu  
z lekarzami, to rada nie powinna tu nic zmieniać, poniewaŜ z medycznego punktu 
widzenia ten wiek jest odpowiedni. 
 
Radny Zientek podzielił zdanie radnego Nowaka, podkreślając, Ŝe radni nie mają 
odpowiedniej wiedzy medycznej aby podejmować takie decyzje. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 12 
• Przeciw: 2 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXV/178/08 w sprawie: wieloletniego planu programów zdrowotnych 
dla mieszkańców Gminy Ornontowice na lata 2008-2012, na stan 14-tu radnych 
została przyjęta 12 głosami za, 2 przeciw i stanowi załącznik nr 9  do protokołu . 

 
 
O godz. 17.00 Przewodniczący Rady powitał zaproszoną na sesję Panią Dyrektor  
Zespołu Szkolno – Przedszkolnego. Wójt poprosił ją o przedstawienie problemu  
zw. z brakiem moŜliwości przyjęcia wszystkich chętnych dzieci do Przedszkola. 
 
Pani Dyrektor przedstawiła pokrótce: 
- statystykę dot. zgłoszeń do Przedszkola na nowy rok szkolny, 
- prognozy na przyszły rok, 
- kwestię spraw kadrowych, 
- sposób weryfikacji wniosków o przyjęcie do Przedszkola. 
 
 
 
Dalszy ciąg rozpatrywania projektów uchwał: 
 
e) w sprawie: przyj ęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ornontow ice 
2008-2014. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXV/179/08 w sprawie: przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Gminy Ornontowice 2008-2014, na stan 14-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10  do protokołu . 
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f) w sprawie: przyst ąpienia do realizacji projektu „Sie ć tras rowerowych na 
terenie Powiatu Mikołowskiego – infrastruktura akty wnych form turystyki”. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXV/180/08 w sprawie: przystąpienia do realizacji projektu „Sieć tras 
rowerowych na terenie Powiatu Mikołowskiego – infrastruktura aktywnych form 
turystyki”, na stan 14-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 11 do protokołu. 

 
g) w sprawie: zbycia w drodze przetargu działki poł oŜonej w Ornontowicach 
przy ulicy Grabowej. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. Zastępca 
Wójta wyjaśnił lokalizację działki na mapie. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXV/181/08 w sprawie: zbycia w drodze przetargu działki połoŜonej 
w Ornontowicach przy ulicy Grabowej, na stan 14-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12  do protokołu . 

 
h) w sprawie: nabycia na rzecz Gminy Ornontowice dz iałki numer 2772/71 
poło Ŝonej w Ornontowicach przy ulicy Orzeskiej. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Wójt wyjaśnił lokalizację i przeznaczenie działki, dodając, Ŝe taki zapis jest w planie 
zagospodarowania przestrzennego. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 
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Uchwała Nr XXV/182/08 w sprawie: nabycia na rzecz Gminy Ornontowice działki 
numer 2772/71 połoŜonej w Ornontowicach przy ulicy Orzeskiej, na stan 14-tu 
radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do protokołu . 

 
i) w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy  i Komisji Stałych  
na II półrocze 2008r. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXV/183/08 w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy  
i Komisji Stałych na II półrocze 2008r, na stan 14-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do protokołu . 

 
j) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na u Ŝycie herbu i flagi Gminy Ornontowice. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy, który 
następnie odczytał takŜe pismo skierowane przez Pana ........... (fragment wycięty w 
związku z ochroną danych osobowych). 
 
Radny Jaskółka poprosił o wyjaśnienie tematu sugerując głębokie zastanowienie się 
nad skutkami wyraŜenia zgody na uŜycie herbu i flagi. 
 
W odpowiedzi głos zabrał radca prawny Stanisław Cichecki, który oznajmił, Ŝe do tej 
pory spotkał się z jednym przypadkiem, aby na wyrobach firmy prywatnej był 
umieszczony herb miasta. Dodał jednocześnie, Ŝe był to herb uchylony i zastąpiony 
nowym. 
 
Kontynuując radca prawny zasugerował radnym przyjęcie pewnego rodzaju gradacji 
dot. okoliczności uŜywania symboli gminnych. 
 
Nadmienił, iŜ uczestniczył w szkoleniu gdzie była mowa o tym, Ŝe gmina moŜe 
uchwalić logo, które nie podlega uzgodnieniom Komisji Heraldycznej, i wówczas dla 
szerszej promocji takie logo mogłoby być uŜywane np. przez przedsiębiorców, a tym 
samym byłby zachowany pewien dystans i umiar w wykorzystywaniu symboli 
gminnych. Na pytanie Przewodniczącego Radca odparł, Ŝe logo gminy winno być 
przyjęte uchwałą Rady.  
 
Wójt dodał, iŜ udzielając zgodę prywatnemu przedsiębiorcy na uŜywanie symboli 
gminnych, trudno będzie kontrolować na jakich przedmiotach symbole te są 
zamieszczane. Zaproponował zastanowienie się nad skutkami wyraŜenia zgody na 
powyŜsze. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
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Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 0 
• Przeciw: 12 
• Głosy wstrzymujące: 2 

 
W wyniku głosowania, większością głosów przeciwnych uchwała nie została 
przyjęta. 
 

Ad. 10 
W Sprawach bieŜących przedstawione zostały kolejne projekty uchwał: 
 
a) w sprawie: wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Głos zabrał Wójt, wspominając, Ŝe równieŜ w Urzędzie Gminy planowana jest 
podwyŜka dla pracowników od 1 lipca. Wspomniał równieŜ, Ŝe ustawy nie przewidują 
przyznawania nagród dla wójta oprócz nagrody jubileuszowej. Przedstawił następnie 
jak kształtuje się jego proponowane wynagrodzenie w oparciu o odpowiednie tabele 
wynagrodzeń. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXV/184/08 w sprawie: wynagrodzenia dla Wójta Gminy, na stan 
14-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15  do 
protokołu . 

 

b) w sprawie: zmiany uchwały Rady Gminy Ornontowice  dotycz ącej zasad, 
trybu przyznawania oraz wysoko ści nagród za osi ągni ęcia wysokich wyników 
sportowych we współzawodnictwie krajowym i mi ędzynarodowym. 

 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Wójt, objaśniając projekt nawiązał do uchwały obecnie obowiązującej przedstawiając 
planowane zmiany, tj. 
 
Aktualnie w uchwale mamy zapis: 
„ Jednorazowa nagroda finansowa dla zawodnika nie moŜe przekroczyć kwoty 2 000 
zł. z zastrzeŜeniem pkt 3.” 
 
Zmiana polega na zastąpieniu kwoty 2.000,00 zł kwotą 3.000,00 zł. 
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Będąc przy temacie Wójt nadmienił, Ŝe planowane jest zorganizowanie imprezy,  
w trakcie której m.in. zostałyby wręczone nagrody sportowcom GKS Gwarek. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXV/185/08 w sprawie: zmiany uchwały Rady Gminy Ornontowice 
dotyczącej zasad, trybu przyznawania oraz wysokości nagród za osiągnięcia 
wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym  
i międzynarodowym, na stan 14-tu radnych została przyjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 16  do protokołu . 

 
 
Brak dalszych spraw w Sprawach bieŜących. 
 

 
Ad. 11 
W kolejnym punkcie Zastępca Wójta omówił pokrótce przebieg realizowanych na 
terenie Gminy inwestycji. 
 
Radna Kozioł była zainteresowana realizacją wodociągu przy ul. Orzeskiej. Z-ca 
odparł, Ŝe tego zadania nie ma w budŜecie a więc niewiadomo kiedy nastąpi 
realizacja. 
 
Ad. 12 
Nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 13 
W ramach omawiania tego punktu głos zabrał radca prawny Stanisław Cichecki, 
który przedstawił obecnym kilka informacji – „nowin prawniczych”. 
 
Następnie głos zabrali radni. 
 
Radny Nocoń zwrócił się z prośbą do Wójta o wykoszenie trawy na boisku w części  
północnej gminy. Wójt oznajmił, Ŝe w dniu jutrzejszym temat zostanie rozeznany. 
 
Kolejno Wójt  : 
- przedstawił radnym temat zw. z wyrobiskami górniczymi, 
- zaprosił na spotkanie z cyklu „Nasza Gmina i jej sprawy”, 
- zachęcił do wzięcia udziału w bezpłatnych badaniach mammograficznych. 
 
Radny Mozgalik  zapytał o otrzymany wyciąg z przyjmowania stron z dnia 4 czerwca 
br. Wójt wyjaśnił, Ŝe temat dot. I okręgu wyborczego a mianowicie spadków napięcia 
w sieci energetycznej. Wójt prosi o inicjatywę radnych w tym temacie (zbieranie 
podpisów mieszkańców). Zasugerował takŜe zorganizowanie spotkania w powyŜszej 
kwestii w pierwszym tygodniu lipca.  
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Radny Mozgalik  spytał następnie o moŜliwość wykoszenia rowu przy ul. Orzeskiej 
obok Piekarni, poniewaŜ zarośla znacznie utrudniają wyjazd stamtąd. Wójt 
odpowiedział, Ŝe temat ten będzie połączony z wykoszeniem boisk. 
 
Radny Mozgalik  powrócił do sprawy lustra drogowego przy skrzyŜowaniu  
ul. Pośredniej i Zwycięstwa, które wg radnego nie jest dostatecznym 
zabezpieczeniem w tym miejscu. Wójt oznajmił, Ŝe jest to droga powiatowa tak więc 
spróbuje nawiązać do tematu przy okazji spotkania z Powiatowym Zarządem Dróg. 
 
Radny Kaczor  wspomniał, Ŝe zwrócili się do niego mieszkańcy ul. Świerkowej, którzy 
zobowiązali się do wyczyszczenia zakątku i kawałku lasu, jednak proszą aby Gmina 
przekazała im 20 mocnych worków oraz umoŜliwiła wywiezienie śmieci. Sprawa 
zostanie omówiona z Kierownikiem ZGKiW. 
 
Radny Machulik  zapytał czy przewidywany jest cząstkowy remont dróg gminnych. 
Wójt oznajmił, Ŝe aktualnie Kierownik ZGKiW robi odpowiednie obmiary, poniewaŜ 
planowane jest wykonanie konkretnych nakładek na pewnych odcinkach. Tak więc 
Wójt prosi aby miejsca wymagające remontu zostały szczegółowo określone. 
 
Przewodnicz ący Rady Gminy  wspomniał, iŜ najbliŜsza sesja odbędzie się pod 
koniec sierpnia, chyba, Ŝe wystąpią jakieś okoliczności wymagające zwołanie sesji  
w m-cu lipcu. 
 
Ad. 14 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 20.00 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
 
 
 

Przewodniczył: 
 

Stanisław Malczyk 
(-) Przewodniczący Rady Gminy 

 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:  
Iwona Skrzypczyk 
 
 
 
 


